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BARDO (inf. wł.). Mijający rok, na tle kilku minionych lat, na terenie miasta i gminy okazał
sie bardzo korzystny w zakresie zmian dokonanych w sferze drogownictwa. Uporano się z
przebudową  lub  renowacją  wielu  odcinków  ciągów  komunikacyjnych,  przy  czym
wykorzystano  na  te  prace  przede  wszystkim  fundusze  spoza  lokalnego  budżetu.

- Przypomnę, że wspólnie z powiatem ząbkowickim doprowadziliśmy do gruntownej modernizacji
odcinków ulic Głównej i Noworudzkiej w Bardzie. Zanim położono na nich świeżą nawierzchnię,
została przebudowana infrastruktura podziemna - mówi burmistrz Krzysztof Żegański. - Ogromną
kwotę,  bo  prawie  6  milionów  złotych  wykorzystaliśmy  na  przebudowę  ulic:  Mickiewicza,
Jagiellońskiej  i  Kościuszki,  łącznie  z  wykonaniem  chodników  i  zainstalowaniem  nowoczesnego
oświetlenia. Utwardziliśmy ulicę Chabrową, tym samym zapewniając zdecydowanie lepszy dojazd do
rozbudowującego się obszaru mieszkaniowego...

Korzystne zmiany objęły niektóre drogi wiejskie. Przykładem są: Grochowa, Dzbanów i Przyłęk. I w
ich przypadku zadbano o kompleksowe remonty, aby nie trzeba było szybko wracać w to samo
miejsce.

- Nie ustajemy w poszukiwaniu kolejnych środków pozwalających na dokonanie zmian na drogach,
m.in. z Funduszu dróg samorządowych przymierzamy się do przebudowy odcinka w Potworowie.
Natomiast  władze  powiatu,  m.in.  też  w  naszym  imieniu,  złożyły  wniosek  o  dofinansowanie
przebudowy drogi powiatowej od ronda w Brzeźnicy w kierunku Braszowic. Ten mierzący niemal 900
metrów odcinek przejdzie zmiany etapami - komunikuje włodarz.
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